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Akcija, ki je bila začeta pred pa-
rimi leti o izgradnji otroškega leto-
višča Pacug, napreduje kar uspeš-
no, čeprav je nalog in težav bistve-
no več, kot si jih je marsikdo po-
redstavljal. Uspešno zbiranje sred-
stev za izgradnjo letovišča je po-
memben del naše akcije, o kateri
smo sproti obveščeni v rubriki na-
šega glasila Naša komuna. Seveda
je akcija zbiranja sredstev za iz-
gradnjo letovišča še vedno v tem
času prvenstvena naloga, saj je za
realizacijo predstavljenega progra-
ma potrebno veliko sredstev. Na-
slednja naloga pa je ureditev vsega,
da bo prostor in vsi ostali pogoji
pripravljeni za normalen začetek in
zaključek gradnje. Vedno si vsi
predstavljamo, da je najtežje opra-
vilo takrat, ko se gradbena operati-
va pojavi na gradbišču in ko dobiva
objekt prve obrise svoje bodočno-
sti. Vendar je pred tem potrebno
opraviti veliko opravil, ki so zamo-
tana in odvisna od mnogih faktor-
jev. Zato želimo tudi s to dejav-
nostjo in aktivnostmi seznaniti vse
občane in vse tiste, ki so in še bodo
sodelovali tudi s sredstvi pri izgrad-
nji tega prepotrebnega letovišča.

Ko smo začeli priprave za izgrad-
njo letovišča, smo ugotovili, da to
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področje ni prostorsko obdelano in
da nima to območje sprejetega za-
zidalnega načrta. Ker se je z zazi-
dalnim načrtom urejala soseščina in
sosednji zaliv, smo v dogovoru s
predstavniki občinskih skupščin Pi-
ran in Koper ter delovno organiza-
cijo, ki izdeluje zazidalni načrt, do-
segJi dogovor, da se v zazidalni
načrt, ki se bo sprejemal, vključi
tudi zaliv Pacug z namenom, da se
te površine namenjajo mladinske-
mu turizmu. Te pobude so bile
sprejete in tako bo v naslednjem
mesecu tudi že sprejet zazidalni
načrt. Opravljeni so prav tako tudi
razgovori s komunalno skupnostjo
Piran, ki bo že v spomladanskih
mesecih pričela graditi komunalno
opremo v zalivu Fiesa in bi istoča-
sno opravljali komunalna dela tudi
na območju našega letovišča, saj ti
komunalni vodi potekajo preko na-
šega zemljišča.

Smernice za idejni projekt, ki so
bile izdelane pri naši delovni orga-
nizaciji Emona projekt, so bile v
razpravi tudi pri pristojnih urbani-
stih v obcini Piran. Njihova stališča
so prispevala k razčiščevanju nekaj
odprtih vprašanj, kot so lega objek-
ta, velikost objekta, oblika objekta

in način etapne gradnje. Na podlagi
teh stališč se lahko sedaj izdeluje
dokumentacija, ki je potrebna za
lokacijski postopek.

Predvidevamo, da bodo dela pri
komunalni opremi začeta že v
predsezonskem obdobju. Komu-
nalna skupnost Piran je sporočila,
da bo mogoče z njimi takoj podpi-
sati pogodbe, ker so načrti za ko-
munalo gotovi. Do posezonskega
obdobja delovanja letovišča pa bo-
mo imeli izdelane vse potrebne
projekte in izdano gradbeno dovo-
ljenje, tako da bi se glavni objekt
pričel graditi v jesenskem roku in bi
bil gotov do naslednje letovalne se-
zone.

Programsko so te naloge usklaje-
ne, razen, če zaradi zmanjšanja in-
vesticij v negospodarstvu, nasploh
ne bo potrebno program izgradnje
preložiti za leto ali dve.

Za izvedbo tega programa se
moramo še v naprej zavzemati vsi,
sicer tudi sedanje že slabo letovišče
ne bo moglo sprejemati naših
otrok.
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